
KS Ajdovščina
»Nezanimivo« varčevanje z energijo. Skupščina delegatov

KS Ajdovščina je za 15. november sklicala posvet o možnostih
varčevanja z energijo, uvodno predavanje pa naj bi podal Edo
Rasberer. Naj bi, smo zapisali -saj se je v mrzli dvorani krajevne
skupnosti zbralo samo osem (8) oseb; že odgovornih krajanov
za to, kako bomo v naslednjih mesecih ravnali z energijo, ki je je
premalo, pa je nedvomno veliko več, mar ne?

• • •
Srečanje upokojencev z diapozitivi o cvetju. Društvo upoko-

jencev Ljubljana Ajdovščina je za 7. december 1982 pripravilo
tovariško srečanje in ga sklenilo obogatiti s predavanjem in
barvnimi diapozitivi Marte Schmidtove na temo »Cvetje in pri-
roda«. Srečanje, ki sodi v okvir VI. tedna upokojencev občine
Ljubljana Center, bo v Klubu delegatov na Puharjevi 5.


